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Abstract:

The school is the second post-family social institution in terms of its

position in influencing and caring for the pupil, forming his personality and
developing his skills and abilities. Since this school has a number of students
from a variety of environments with different experiences, we expect that
there will be significant differences between these students during the
process of social interaction with each other within the school, which may
create difficulties and problems affecting their interaction, thereby
demonstrating unadulterated behaviours that may impede the educational
process, such as school violence.
In this regard, this article is intended to clarify the concept, causes and
theories of school violence. It refers to violence from a religious and
philosophical perspective, as well as to the means to prevent it.
Key words: Violence, school violence, school, violent.

Résumé :
L’école est la deuxiéme institution sociale post-familiale en termes de sa
position pour influencer et prendre soin de 1’éléve, former sa personnalité et
développer ses compétences et capacités. Etant donné que cette école compte
un certain nombre d’¢léves provenant de divers milieux et ayant des
expériences différentes, nous nous attendons a ce qu’il y ait des différences
importantes entre ces €¢léves au cours du processus d’interaction sociale entre
eux au sein de 1’école, qui peuvent créer des difficultés et des problemes
affectant leur interaction, démontrant ainsi des comportements non atténués
qui peuvent entraver le processus éducatif, comme la violence a 1’école.
A cet égard, cet article vise a clarifier le concept, les causes et les théories de
la violence a 1’école. Elle renvoie a la violence d’un point de vue religieux et
philosophique, ainsi qu’aux moyens de la prévenir.

Mots clés : Violence, violence a 1’école, école, violent.
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